

## NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN SPORTVERENIGING VRIDOS

**DATUM: 23 maart 2001**

**PLAATS: Kantine van sporthal Neerpolder te Giessenburg**

**Aantal aanwezigen inclusief bestuur: 29**

**Afwezigen bestuur: Bas Aantjes, Hetty de Bruijn**

### **1) OPENING**

Iedereen (veel leden) wordt welkom geheten door de voorzitter. Een bijzonder welkom voor Maryan Gorree en Ria Vermeulen, 2 ereleden.

Diverse hoogtepunten van het afgelopen jaar worden in het kort even aangelicht door de voorzitter.

De intocht van Sinterklaas wordt altijd mede georganiseerd door Da Capo. Volgend jaar zullen we Bob Loggen, de grote animator achter dit evenement, moeten missen. Het zal voor DaCapo een groot verlies zijn.

### **2) NOTULEN VAN DE LEDENVERGADERING VAN 27 MAART 2000**

Er wordt ingegaan over de vergroting van sporthal Neerpolder.

Kees van Vliet heeft begin maart een informeel gesprek gehad met B&W over wat de wensen van Vridos zijn. B&W heeft hiernaar geluisterd en het zal meegenomen worden in het besluit m.b.t. de nieuw te bouwen sporthal in Hoornaar.

Koos Beentjes:

Heeft Vridos dan zulke grote wachtlijsten om de extra kosten hiervan op te kunnen vangen?

Kees:

Vridos huurt alleen de "gebruikte" uren. Dus voor Vridos is er geen enkel risico als de zalen niet optimaal benut zouden kunnen worden. Dit is het risico voor de exploitant (de Til) en de gemeente

Koos Beentjes: De huurprijs gaat dan toch wel omhoog?

Kees: Nee, men huurt per zaal. Dus door een extra zaal zal de huurprijs per zaal in eerste instantie niet stijgen.

Cor Loman:

Is er van een bepaalde groeiprognose uitgegaan?

Ja, de jeugdleden nemen toe. Het is tevens ook het beleid van de gemeente om de jeugd bezig te houden. Dit kan prima middels sporten.

Met name de afdeling badminton kampt met ruimtegebrek

Algemeen ruimtegebrek in de "makkelijke uren"

Ruimte voor nieuwe sporten / afdelingen, bijv: tafeltennis.

Nadruk: Officiële aanvraag moet nog naar college van B&W.

Cor Loman: Was het antwoord van de politiek positief?

Kees: Mijn gevoel is dat het college er niet negatief tegenoverstaat. Besluit wordt meegenomen in de bouw van de sporthal in Hoornaar, naast het gemeentehuis, wat positief kan uitpakken voor de sporthal in Giessenburg.

Het zal nog enige tijd duren voor hier beslissingen over genomen worden.

Verder geen op- en/of aanmerkingen over de notulen. De notulen worden ondertekend

door de voorzitter en de secretaresse.

### **3) VERSLAGEN VAN DE AFDELINGEN**

De verslagen van de afdelingen worden doorgenomen, aangaande het clubblad. Helaas geen jaarverslag van de volleybal. Te laat met inleveren van kopij.

### **4) FINANCIËEL VERSLAG**

Zie de informatie in het clubblad. Iedereen heeft dit jaar van tevoren de cijfers door kunnen nemen.

Balans: Reserve is f46.000.- is goed.

Res. Rek: Positief resultaat van f3000,-. Er was een negatief resultaat begroot van f 3000,-.

Oorzaak: Extra subsidie voor jeugdleden (beleid gemeente)

Opvallende punten: Minder baropbrengst, door hogere inkoopkosten en minder afzet. Hogere kosten, door o.a. aanschaf friteuse.

### **KASCONTROLE COMMISSIE:**

Cor Loman:

Kas is goedgekeurd. Steekproefsgewijs controle gedaan.

Grote dank aan Manja Leeuwis en Corine Versluis die de baropbrengsten in een kasboek bijhoudt.

Gezamenlijk applaus voor deze administratieve vrijwilligers.

Prijzen in de bar zullen omhoog gaan i.v.m.:

- hogere kosten
- Nog niet doorgevoerde btw-verhoging
- Minder opbrengsten oliebollenverkoop door het wegvallen van de gondelmarkt.

### **BENOEMING NIEUWE KASCONTROLE COMMISSIE:**

Cor Loman (laatste jaar) en Vincent Wols. Saskia van Genderen als reserve en Connie Appeldoorn als reserve voor volgend jaar.

### **5) AANPASSING CONTRIBUTIE EN BEGROTING 2001**

Na diverse opmerkingen en vragen van de leden te hebben aangehoord en beantwoord, wordt de contributieverhoging en de begroting voor het jaar 2001 goedgekeurd.

### **6) BESTUURSVERKIEZING**

Bas van Genderen (afd. Volleybal) wordt middels applaus herkozen.

Terechte opmerking van Andre Gelauf:

Ik zie geen agendapunt voor een nieuwe voorzitter en penningmeester, terwijl ik hoor dat die wel gezocht worden. Dit was een agendapunt van vorig jaar, maar inderdaad had dit nu weer vermeld moeten worden, daar er nog geen vervanging gevonden is

### **7) PAUZE (vervalt)**

## **8) RONDVRAAG**

Wat doen we dit jaar met oliebollen bakken, nu er geen gondelmarkt gehouden wordt, maar een braderie op 9 juni?

Vridos heeft van tevoren geen bericht gehad, dat er geen gondelmarkt gehouden zal worden. Het bestuur heeft hier nog geen overleg over kunnen plegen. Wordt vervolgd middels een bestuursvergadering.

Geertje: Trim is toch al jaren Sport-inn? Maar ik zie nog overal het woordje trim terugkomen.

Het is erg moeilijk voor sommige bestuursleden om aan deze nieuwe naam te "wennen"

Vincent:

Heeft alles uitgezocht voor HHCCP / Hygiëncode.

Wat gaat het bestuur hier verder mee doen?

We hopen dat er via de sportbonden iets geregeld is, waar wij als Vridos ook aan mee kunnen doen.

Cor Loman:

Als ik dit lees (papieren van de NEVOBO) moeten 2 leidinggevenden het papier halen.

En via een zelfinstructiepakket en een videofilm, de eigen medewerkers onderrichten.

Het bestuur zal dit weer meenemen in de eerstvolgende bestuursvergadering.

Arjan:

Site van Vridos op het internet is zeer droevig. Daar gebeurt niets. Wie is het aanmeldpunt bij Vridos?

Het bestuur zal zorgen dat de verschillende verantwoordelijke van de afdelingen in de clubkrant komen te staan.

## **9)SLUITING**

Voorzitter Kees van Vliet sluit de vergadering om 22:05 en wenst iedereen wel thuis.